
Opmerkingen ontvangen via de e-mail 
 
Inge Koorn (VOB): houd ten allen tijde rekening met de belangen van de reeds bestaande 
ondernemers die hier hun boterham moeten verdienen. En een eventuele overvloed van 
aanbod, daar is niemand bij gebaat. 
 
Bernd Sterker, Strandpaviljoen ZUID:  
Ik heb geen moeite met strandterrassen zoals jullie dit beschrijven. Echter moet ik constateren 
dat de vijf meter grens elke dag wordt overschreden. Ik zou graag zien en horen dat de 
gemeente dit gaat handhaven.  
Ook zou de gemeente meer moeten optreden tegen verloedering en vervuiling van openbaar 
terrein (strand).  
 
Stichting Bergen aan Zee 
-    terras strand:  geen verdere uitbreidingen 
-    strandattributen: geen verdere uitbreidingen 
-    overnachten:  niet toestaan in Bergen aan Zee. Dit fenomeen past niet in een rustige 

badplaats zonder voorzieningen. De laatste levensmiddelenzaak sluit eind 
oktober 2014. Er zijn voldoende hotelbedden! Overnachten op het strand 
gaat uitmonden in feestjes op het strand en aangezien de handhaving nu 
al te kort schiet is dit niet wenselijk. 

-    overige:   Waarom containers voor opslag van materialen.? Waar wordt dit nu 
gelaten?   

 
 
 
 


